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Z A P I S N I K
sa 104. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 20. veljače 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Davorka
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi,
voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica
Turističkog  ureda  Turističke  zajednice  Grada  Delnica,  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC Delnice,
Tomislav Mrle,  voditelj  Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada,  samouprave i  uprave i
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Sjednici prisustvuje i Renato Jakovac, dimnjačarska služba.
Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Zvezdana  Jerković,  Dragan  Abramović  i  Dario

Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

NIKOLA MUVRIN
- Danas je  sa  nama gospodin Jakovac koji  polaže majstorski  ispit  kako bi  mogao obavljati

dimnjačarsku uslugu.  „Risnjak-Delnice“ d.o.o.  je  u  kontaktu s  komunalnim poduzećem iz
Križevaca koji uspješno obavljaju ovu djelatnost te će otići kod njih kako bi vidjeli na koji su
način organizirali dimnjačarsku službu i način naplate iste. Što se tiče opreme za dimnjačarsku
službu obavljeni su kontakti s „IN-FI“ d.o.o. iz Čakovca koji izrađuju alate i pribor potreban
za obavljanje te djelatnosti. Najosnovniji paket koji uključuje i odijelo košta oko 11.000 kuna. 
Gospodin Jakovac objasnio je da mora položiti još 2 ispita u 3. godini i trudi se to čim prije
riješiti.
Gradonačelnik navodi da koncesija za dimnjačarsku službu ističe 18. ožujka 2015. godine i ni
u kom slučaju ne smijemo niti gospodarstvo niti privatne osobe ostaviti bez te usluge.
Tomislav Mrle naveo je da je potrebno raspisati  natječaj  sukladno sistematizaciji  odnosno
sistematizirati radno mjesto dimnjačarskog majstora i dimnjačara te opis poslova, a Gordana
Piskač podsjeća da je potrebno predložiti cjenik na koji će suglasnost dati gradonačelnik.
Gradonačelnik:  Javnost  treba upoznati  da  će  istekom koncesije  koju sada ima D.I.M.Š.O.
d.o.o. uslugu dimnjačarske službe preuzeti komunalno poduzeće „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,
treba navesti brojeve telefona i kontakt osobe, napraviti operativni plan s obzirom na prioritete
čišćenja s naglaskom da je to prije svega Grad Delnice, a bude li interesa i mogućnosti usluga
se može i proširiti na druge JLS. Javnost također treba podsjetiti na njihove obveze, citirati im
članke iz propisa koji govore da su dužni koristiti dimnjačarsku uslugu. Također je potrebno
statistički obraditi sve pravne osobe da se dobije podatak kada su čistili dimovodne kanale
kako biste ih uvrstili u dinamiku čišćenja. Sve potrebne podatke „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
može preuzeti iz baze podataka komunalne naknade Grada Delnica. 

- Obzirom na velik broj sahrana svakodnevno se čiste i održavaju groblja.



INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Storniran je natječaj za volontera budući se djelatnica vratila s bolovanja.
- Stručenje knjiga i izrada statistike.
- Na  traženje  Ministarstva  razdvojit  ćemo  izdavače  i  zbrojiti  koliko  smo  kojem  izdavaču

isplatili sredstava za kupnju knjiga.
- Akcija darivanja slikovnica se produžuje, skupljeno je 70-ak slikovnica.
- Nastavak programa „Moja prva knjiga“.
- Dvije radijske emisije.
- Izrada spomenice.
- Servisiran je fotokopirni aparat a napravljeni su i manji popravci u Knjižnici.

ĐULIO JUSUFI
- Predano je Godišnje financijsko izvješće.
- Rad na popisu imovine.
- Pripreme materijala za sjednicu Gradskog vijeća.
- Svakodnevno usklađivanje podataka vezano uz česte promjene pravilnika koji su vezani uz

proračun i novi način knjiženja.
- Komunikacija s HABOR-om vezana uz kredit.
- Obveze potraživanja od HZZO – refundacija bolovanja.s
- Usklađenje izvora financiranja sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu.

DAVORKA GRGURIĆ
- Ažuriranje popisnih lista imovine.
- Pripreme izvješća o izvršenju programa gradnje te održavanja komunalne infrastrukture za

sjednicu Gradskog vijeća.
- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos.
- Dovršena  je  dokumentacija  za  nadmetanje  za  Supilovu  ulicu,  u  svezi  toga  detaljno  su

provjereni troškovnici.
- Dogovor s projektantom o načinu izrade troškovnika za izmjenu svjetiljki javne rasvjete za II.

fazu Supilove ulice što sufinancira Fond za zaštitu okoliša.
- Dogovor  o detaljima  s  projektantom za  projekt  energetske učinkovitosti  javne  rasvjete  za

parkovne svjetiljke.
- S obzirom da je „Bolfova“ kuća u Supilovoj ulici opasna po ljude i okoliš upućen je dopis

građevnoj  inspekciji  i  vlasnicima objekta.  Gradonačelnik je  zatražio da se  za  tjedan dana
pošalju požurnice ukoliko isti ne reagiraju na dopis.

- Izdana su 184 nova rješenja za komunalnu naknadu.
- Prisustvovanje savjetovanju za javnu nabavu.
- Izrada Odluke o izmjeni zakupnine za javne površine.
- Izrada  Odluke  o  obavljanju  komunalne  djelatnosti  vezano  uz  promjene  vezane  za

dimnjačarsku djelatnost.
- Ugovor o ulaganju u poslovni prostor za UO „Zrinski“ Brod na Kupi.
- Prometno redarstvo izdalo je više opomena te 6 kazni.
- Komunalni redar svjedočio je na sudu u predmetu „nasilje u obitelji“ odnosno uzurpiranje

javne površine od obitelji Majnarić.
- Kontrola  računa  i  dnevnika  „Risnjak-Delnice“  d.o.o.,  zimske  službe  i  održavanja  javne

rasvjete.
- Izrada Odluke o izradi PUR-a za Gradsko vijeće.
- Raspisivanje natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta.
- Odluka o isplati naknadno pronađenih šteta za elementarnu nepogodu.
- Imenovanje članova Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta.
- Grad Delnice ima postojeću Odluku o komunalnom doprinosu prema kojoj svi oni koji na

području Grada žive duže od 5 godina mogu ostvariti pogodnost da plate 50 % iznosa, te da
doprinos plaćaju u najviše 12 mjesečnih rata. U JUO je zaprimljen zahtjev jedne obitelji koja



trenutno živi na Viškovu i koja se namjerava vratiti u Delnice gdje bi izgradili obiteljsku kuću
za koju trebaju platiti iznos od 35.000 kuna komunalnog doprinosa. Njihov zahtjev odnosi se
na  pogodnosti  koje  imaju  osobe  koje  na  području  Grada  Delnica  žive  više  od  5  godina.
Gradonačelnik  predlaže da se  vidi  na  koji  su  način takve zahtjeve  riješile  druge  JLS no,
ukoliko to može pomoći kao jedna depopulacijska mjera u pozitivnom smislu, tada svakako
treba razmisliti o mogućnosti pogodovanja ljudima koji se žele vratiti u naš grad.

MIRELA SRKOČ
- Ovotjedni prioritet je izrada kandidatura za javni poziv HTZ-e za tri projekta.
- Priprema materijala za sjednicu Turističkog vijeća.
- Izrada godišnjeg financijskog izvješća.
- Ažuriranje web stranice.
- Sutra  ide  medijska  najava  za  „Vlak  u  snijegu“,  snowboard  night  i  „Goranski  patak“  u

organizaciji MO Crni Lug.
- U Novom listu objavljena je negativna kritika na „Vlak u snijegu“.
- Studijsko putovanje u Bavarsku.

DAVORIN KLOBUČAR
- Ishodovane su suglasnosti za svlačionice, čeka se građevna dozvola.
- Ratrak kojim se koriste skijaški klubovi danas ide u Crni Lug zbog organizacije sanjkaškog

natjecanja a iza toga odlazi na Zagmajnu zbog memorijalnog natjecanja u skijaškom trčanju.
- Održana  je  skupština  Hrvatskog  saveza  sportske  rekreacije  „Sport  za  sve“  gdje  smo

prezentirali  organizaciju  Hrvatskog  festivala  sportske  rekreacije  žena  što  će  se  održati  7.
studenoga  ove  godine.  Predstavljen  je  i  sanjkaški  kup  Gorskog  kotara  čiji  je  pokrovitelj
Hrvatski savez sportske rekreacije koji je ovaj kup proglasio I. hrvatskim festivalom sportske
rekreacije u sanjkanju.

- Sutra se očekuje velika grupa djece iz Rijeke „Vlakom u snijegu“, danas o tome ide najava na
Radio Rijeci i treba reći da u organizaciji ovog projekta sudjeluju Hrvatske željeznice, Grad
Delnice te Goranski sportski centar. Zatražene su ponude ugostitelja za taj dan no odaziva nije
bilo.

- Na proglašenju najboljih sportaša PGŽ bilo je komentara da klizalište u Rijeci, koje se forsira,
zapravo čini  probleme i  stvara  enormne troškove te  se  postavlja  pitanje  zbog čega se  ne
organizira  prijevoz  za  delničko  klizalište.  Gradonačelnik  navodi  da  je  PGŽ  investitor  i
suvlasnik GSC i trebao bi joj biti interes da što više stanovnika PGŽ usmjeri na te objekte.

- Obavljen je razgovor sa zainteresiranim osobama iz Graza o hokejaškom kampu. Oni žele
napraviti hokej na ljetnoj plastičnoj podlozi.

- 6-ta utrka Sanjkaškog kupa Gorskog kotara održat će se u Tršću.

GORDANA PISKAČ
- Za sjednicu Gradskog vijeća pripremit će se nova Odluka o obavljanju komunalnih djelatnost

kao i nova Odluka o dimnjačarskoj službi. Zbog puno izmjena zakona kojima se reguliraju
ove problematike odlučilo se ne ići na izmjene i dopune odluka nego na izradu novih.

- Što se tiče dimnjačarske službe potrebno je dogovoriti rokove čišćenja jer je sada propisano da
se čišćenje obavlja svakog mjeseca za više-stambene zgrade i poslovne subjekte dok je za sve
druge obveza čišćenja jednom u dva mjeseca. Gradonačelnik je mišljenja da bi bilo dovoljno
čistiti tri puta u sezoni grijanja no zatražio je da se rokovi usklade sa zakonskim propisima. 

- S obzirom na tematsku sjednicu Gradskog vijeća na temu GSC-a i  upravljanja  objektima
obavijestila  je  direktora  GSC  i  zatražila  materijale  u  elektronskom  obliku  najkasnije  do
četvrtka, 26. veljače.

- Priprema troškovnika za natječaj za II. fazu Supilove ulice.
- Zaprimljena  je  opomena  HŠ  za  plaćanje  iznosa  od  1.200.000  kuna  naknade  za  korisne

funkcije šuma za proširenje PZ Kendar. U vezi s time upućen je dopis premijeru i HŠ, a od
župana je dobivena podrška.



- Odgovoreno je na zahtjev stranke koja je tražila pomoć za sanaciju krovišta u Ulici Vučnik.
- HABOR-u je poslano obrazloženje vezano uz kreditno zaduživanje.
- Ponovo se pojavio problem krovišta na zadružnom domu u Brodu na Kupi pa se sve više

dolazi do zaključka da krov treba promijeniti što će se učiniti putem natječaja Fonda za zaštitu
okoliša i energetsku učinkovitost.

- Prema  Zakonu  o  učinkovitom  gospodarenju  otpadom  gradonačelnik  bi  trebao  podnijeti
izvješće o planu gospodarenja  otpadom.  Kako je  donesen novi  zakon koji  je  rekao da se
izvješće podnosi do 31. 3. ali ne po našem planu nego po Planu gospodarenja otpadom RH
koji  nije  donijet  zatražili  smo  očitovanje  PGŽ  koji  kažu  da  izvješće  ne  treba  raditi.
Gradonačelnik je zatražio pismeno očitovanje PGŽ.

- Hrvatskim željeznicama dostavit će se mišljenje na njihov vozni red.

TOMISLAV MRLE
- Za popunjavanje radnog mjesta samostalnog upravnog referenta za imovinsko-pravne poslove

izrađene su upute o načinu testiranja i obavijesti kandidatima koji ispunjavaju formalne uvjete.
Sve  je  objavljeno  na  web  stranici  Grada.  Izrađena  su  pitanja  te  slijedi  dogovor  članova
Povjerenstva o daljnjoj provedbi postupka.

- Ostavina Jerko Glad: Dobiveno je očitovanje Policijske postaje vezano uz automobil koji nije
odjavljen. Policija traži prometnu knjižicu, knjižicu vozila i registarske pločice te je obitelji
upućen dopis da nam isto i dostavi. Također, od Erste banke dobili smo podatak da imamo
obvezu zatvoriti kredit u iznosu od 50.000 kuna. Iz razloga što se nasljednici pok. Jerka Glada
nisu  javili  sve  pripada  JLS  pa  tako  i  dugovanja.  Gradonačelnik  je  zatražio  da  se  izvidi
mogućnost da li se Grad može odreći nasljedstva.

- Izrađeni su Prijedlog i Plan osposobljavanja koji su upućeni HZZZ radi dobivanja suglasnosti.
- Po uzoru na neke JLS, te sukladno Uredbi o uredskom poslovanju napravljen je Naputak o

cirkuliranju pošte, postupanju s financijskom dokumentacijom, te radu Jedinstvenog upravnog
odjela Grada Delnica.

- Kontaktiran je Ured Vlade RH u svezi potpisivanja Povelje o suradnji s udrugama civilnog
društva. Načelno je dogovoreno potpisivanje u Delnicama, 25. ožujka 2015. godine s time da
bi potpisivanje bilo vezano uz javnu raspravu glede uloge i suradnje udruga civilnog društva.

- Što se tiče ruševne kuće „Bolf“ uspostavljen je kontakt s Udrugom gradova radi pomoći oko
sekvestracije  tj. prinudnog upravljanja radi zaštite zdravlja i života. Zatražili smo očitovanje
kolega iz nekih gradova no izgleda da je malo takvih slučajeva, te će temelj za rješenje ovog
problema biti potrebno pričekati od nadležne inspekcije.

- Za 17. ožujka 2015. godine zakazana je rasprava u ZO Općinskog suda Delnice vezana uz
ispravni postupak za Mrtvice.

- S obzirom da je bilo puno izmjena zakona na kojima se temelji izbor članova vijeća MO prišlo
se izradi nove Odluke, a ne izmjena i dopuna kako je to u početku bilo zamišljeno. Prijedlog
odluke uputit  će se  Komisiji  za  Statut  i  Poslovnik kako bi  se,  prije usvajanja  na sjednici
Gradskog vijeća, uklonilo što više nejasnoća i nedoumica. Izbori za članove Vijeća MO trebali
bi se održati u svibnju. 

- Prijedlog je da se, radi jednostavnosti i preglednosti, donese nova Odluka o pravnim osobama
od posebnog interesa za Grad Delnice. Odluku je potrebno donijeti iz razloga što je došlo do
promjene imena GSC „Runolist“ u Goranski sportski centar te do podjele Komunalca d.o.o. na
dva pravna subjekta.

- Na traženje predsjednice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb izrađen je i poslan poziv za
sjednicu koja će se održati 23. veljače 2015. godine.

Gradonačelnik je zatražio da se svim goranskim općinama i gradovima dostavi materijal vezan uz
proglašenje 5. studenoga Memorijalnim danom Gorskog kotara kako bi na svojim predstavničkim
tijelima donijeli takvu odluku.

Dovršeno u 9,45 sati.



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


